
Zápis z jednání Školské rady Gymnázia a SOŠ Rokycany  

dne 01. 11. 2018 

Přítomni: 

Ing. Eva Nosková 

Mgr. Iveta Němečková 

Mgr. Vladimír Valach 

Mgr. Jan Zítek 

Bc. Michal Ivasienko 

RNDr. Pavel Vlach, Ph.D.  

Omluveni: 

Mgr. Zuzana Švehlová 

 

 

1. Školská rada byla seznámena s ředitelem školy RNDr. Pavlem Vlachem PhD. 

2. Školská rada schválila korespondenční formou výroční zprávu školy za školní rok 2017 / 

2018. 

3. Pan ředitel informoval školskou radu o realizovaných změnách a přednesl školské radě vizi 

dalšího rozvoje školy: 

1. posílení práce s nadanými žáky,  

2. změna kariérového poradenství – tvorba týmu pedagogů do konce školního roku, 

3. zlepšení komunikace mezi SOŠ a gymnáziem ve všech rovinách (společná jednání 

žákovského parlamentu atp.) 

4. změna vizuální identity školy – současné řešení je pouze dočasné, problém řeší firma, 

bude dokončeno cca na přelomu kalendářního roku, 

5. rozšíření náborů do okresu Plzeň – jih a vytvoření skupiny žáků – náborářů – tzv. 

mentalistů, kteří budou prezentovat školu na ZŠ, 

6. posílení komunity žáků a mezitřídní vztahy, 

7. zlepšení stavu finančních prostředků na mzdy, 

8. personální změny v IT (nový správce sítě a zároveň i vzdálená správa) a výuce jazyků, 

9. zavedení možnosti mezinárodní maturity IB, která prozatím funguje v ČR pouze na 

školách Open Gate a PORG, 

10.  zavedení nového školního řádu, který odpovídá aktuální legislativě. 

 

V Rokycanech dne 02. 11. 2018    Správnost ověřil: 

Vypracoval: Mgr. Vladimír Valach    Bc. Michal Ivasienko, předseda ŠR 

 


